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Już jutro wieczorem zespół Romy zmierzy się na wyjeździe z Interem w

meczu półfinałowym Coppa Italia. Będzie to rewanż, do którego Giallorossi

podejdą z jednym golem zaliczki. Spotkanie będzie kluczowym dla obydwu

drużyn jeśli chodzi, jak do tej pory, o cały sezon. Świadomy tego jest

Walter Sabatini, który wypowiedział się krótko dla Sky Sport.

 

- To ekscytujący półfinał. Mamy za sobą dobry wynik i jesteśmy dobrze

przygotowani. Gracze wiedzą, co muszą zrobić, to będzie kluczowy mecz. Kontuzje

w zespole Nerazzurrich? Inter ma jakościową kadrę, w niektórych okolicznościach

zabrakło im, jak i nam, szczęścia. Będą grać z nami jak równy z równymi, to będzie

piękny mecz. Nie odnosimy się w żaden sposób do sytuacji. Wiemy, że zagramy

przeciwko silnej, bardzo silnej drużynie, która posiada dumę wielkiego zespołu, stąd

nie możemy budować łatwych myśli, chcę powiedzieć, korzystnych z tego punktu

widzenia.
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